

Date: 18/11/2024

التاريخ: 18/11/2024

Reference: GC 05/2024

الرقم المرجعي: GC 05/2024

External Circular

تعميم خارجي

الموضوع: انفاذ ضد شركة ياس تكافل من اصدار وثائق تأمين صحي
Subject: Enforcement against Yas Takaful Company for issuing health insurance

To: All parties of the health insurance system in the Emirate of Dubai.

Dubai Health Authority extends its sincere thanks and appreciation to all its strategic partners in the field of health care and the health insurance system for their contribution and efforts in providing better health care to members of the community.

In accordance with the decision issued by the Central Bank of the UAE on August 26, 2024, regarding the suspension of Yas Takaful's ability to issue new health insurance policies or renew/extend existing policies for a period of six months, or until the company rectifies its situation in compliance with the requirements of the Central Bank, based on the provisions of Federal Decree-Law No. 48 of 2023 concerning the regulation of insurance business.

For your information and awareness of the contents of this circular

For more information, kindly send an email to

Email address: ISAHD@dha.gov.ae

السادة المعنيين : أطراف منظومة التأمين الصحي في إمارة دبي المصرح لهم من قبل هيئة الصحة في دبي لمزاولة أي نشاط يتعلق بالضمان الصحي في إمارة دبي. تتقدم هيئة الصحة في دبي بخالص الشكر والتقدير لجميع شركائها الاستراتيجيين في مجال الرعاية الصحية ومنظومة الضمان الصحي لمساهماتهم وجهودهم المبذولة في توفير رعاية صحية أفضل لأفراد المجتمع.

استناداً إلى القرار الصادر من مصرف الامارات العربية المتحدة المركزي والمؤرخ في 26 أغسطس 2024 بمنع شركة تكافل ياس من إصدار وثائق تأمين صحي جديدة أو تجديد/ تمديد وثائق التأمين الصحي الحالية وذلك لمدة ستة أشهر أو لحين تصويب أوضاع الشركة وفقاً لمتطلبات المصرف المركزي استناداً لأحكام المرسوم بقانون اتحادي رقم 48 لسنة 2023 في شأن تنظيم أعمال التأمين.

ودون الاخلال بما سبق، فإنه يجب على الشركة الوفاء بالالتزامات السابقة الناتجة عن وثائق التأمين، بما في ذلك تجديد وثائق التأمين المتفق عليها قبل صدور قرار المنع التزاماً بالشروط التعاقدية.

للعلم والإحاطة بما تضمنه هذا التعميم.

لمزيد من المعلومات، يرجى التواصل من خلال

البريد الإلكتروني: ISAHD@dha.gov.ae

With Regards- DHA

مع تحيات - هيئة الصحة في دبي

*ملاحظة: في حال كان هناك أي اختلاف بين النص العربي والنص الإنجليزي من التعميم، يعتد بالنص العربي

*Note: Should any discrepancy arise between the Arabic and English texts in this circular, the Arabic text shall prevail